藍如溪盛成皿教育基金邊陳之娟幼 稚園

Alice Lan & Vera Shen Education Fund Delia Pei Nursery/ Kindergarten

入園申請表 Application Form

				•	•				
1)個人資料	Personal	Details					編號:		<u> </u>
兒童姓名: Name		(中文) Chinese			(英文) 性別: English Gender				动兒近照
出生日期: Date of Birth	ı	年 Y	月 M	⊟ D	出生地點: Place of Birth				一張
出生證明書號碼: Birth Certificate No.					籍貫: Native Place	宗教: Religion			Photo
聯絡電話: Contact No.					電郵: Email				
住址: Home Addre	ess								
申請班級: Class applie		效蒙班 □ N	幼兒班 K1	□低 ³ K		報名日期: Application		年	月日
2)家庭成員	概況 Fam	ily Particula	S						
姓名 Name I	關係 Relationship	出生日期 Date of Birth	身份証 Identity Ca		教育程度 Education Level	公司名稱 Name of Compan	職業 y Occupation	日間電話 Telephone No	備註 b. Note
	交的兄弟妹 bers who ba		been study	ving at	Alice I an & Vera SI	女 hen Education Fun	生名 Name :		rten
本人現同意向 資料傳閱予 将被銷毀。 The above p	可 貴園提供 貴園其他存 ersonal dat	共本人的個人 j關的同事或i a is collected	資料,並明 改府部門或 for the ap	目白所携 相關的 plicatio	是供之個人資料只 D非政府機構,以 on of day nursery	用作服務之用途; 協助處理上述申請 service only. Out edure, all informat	此外,本人亦 青。 申請程序 r School will h	r同意可將有 完成後,所有 andle the da	關之個人 f提供資料 ta in care
						家長簽署 Pare	ent's Signature	•	
				 <u>職</u>	<u>員填寫</u> Staff O	only			
面試日 Interview		年	月		日				
已經繳	交:	□出生證明	書副本		針咭副本	□相片一張	□回郵信封	4個	
服務終止約	記錄								
離園原	因 □1.遷				小學 []4.轉 6.不適應園內生	由家人照顧 ≝活 □7.其他	,請註明		
離園日				. ∟				署:	



ALICE LAN & VERA SHEN EDUCATION FUND DELIAPEI NURSERY KINDERGARTEN



地址:沙田豐盛苑富盛閣地下 G/F, Fu Shing House, Fung Shing Court, Shatin, N.T. 電話: 2691 8504 傳真: 2608 0426 網址: <u>http://www.alvsefdpk.edu.hk</u> 學校註冊編號: 563838



機構簡介

藍如溪盛成皿教育基金 為伯特利中學校友組成, 於一九七九年正式成立,向

政府註冊為非牟利有限公司。成立之初,蒙 各校友及社會人士慷慨捐助,先後以免息 貸款資助清貧學生,使其繼續升學,贊助社 會公益活動,捐助獎學金予伯特利中學優 異生等。又於八六年,向政府申請在沙田開 辦「藍如溪盛成皿教育基金邊陳之娟幼兒 園」,歷年深受家長歡迎,逐再於九七年於 荃灣開辦「藍如溪盛成皿教育基金邊耀良 幼兒園」。由 2005 年 9 月起,本幼兒園已 根據教育條例註冊合拼為「幼_稚園」。



協助外出工作之父母,代其照顧及教 育兒童,並根據兒童年齡的發展特徵,提升 各種適當的活動,讓兒童從遊戲中學習,從 小適應合群的生活,並教導兒童認識基督 真理,使孩子自幼接受福音的種子。





按照教育局幼稚園教育課程指引, 透過多元化活動,配合體能與健康、語 文、幼兒數學、大自然與生活、個人與 群體和藝術與創意六大範疇,培養幼兒 在德、智、體、群、美各方面的全面發 展,並以小組形式進行,藉此激發幼兒 學習興趣,使幼兒愉快有效學習。



本園老師均經嚴格甄選,俱為社會 福利署註冊幼兒工作員及教育局註冊合 格幼稚園教師,老師分別於香港專業教 育學院(李惠利分校)、香港教育學院或 浸會大學等接受培訓,並持有政府認可 之幼兒教育高級文憑及學士學位。本園 聘請專業英語教師及普通話教師,讓孩 子接觸不同語言,亦設駐園社工支援家 長服務。



日間幼兒服務 名 額:128名 (包括兼收幼兒 服務名額6名)



<u>幼兒暫託服務</u> 名 額:每天1名 費 用:64元(全日) 32元(半日) 膳食費:6.5元(每日)

延長時間服務

名 額:每天6名

時 間:星期一至五





(年滿一歲便可報名)

服務時間 <u>星期一至五</u> 上午八時至下午六時 <u>星期六</u> 上午八時至中午一時

2025-2026 費用

本園參加免費優質幼稚園教育計劃, 本年度(8月1日至7月31日)得到學費全 數資助,收費如下:

	學費	膳食費	每月費用
2-3 歲	\$ 1915	\$ 450	\$ 2365
K1-K3	\$ 345	\$ 320	\$ 665

有需要之家庭仍可申請幼稚園學費資助計劃。



年滿一歲便可報名,家長可於 本園索取申請表格或於網上下載, 填妥後連同下列資料,交回本園:

(一) 兒童出世紙副本

- (二) 近照一張(貼在申請表上)
- (三) 針咭副本
- (四) 回郵信封4個
- (五) 報名費 40 元(於約見時繳費)





ALICE LAN & VERA SHEN EDUCATION FUND DELIA PEI NURSERY KINDERGARTEN



G/F, Fu Shing House, Fung Shing Court, Shatin, N.T. Tel - 2691 8504 Fax- 2608 0426 Website <u>http://www.alvsefdpk.edu.hk</u> Registration No. 563838



Alice Lan & Vera Shen Education Fund formed by alumni of Bethel Middle School, it was officially established in 1979 and registered with the government as a non-profit-making limited company. In 1986, applied to the government to open "AL & VS EDUCATION FUND DELIA PEI NURSERY" in Shatin, which was well received by parents over the years. Then in Sep 2005, has been registered and merged into "Kindergarten" in accordance with the Education Ordinance.





According to Kindergarten Education Curriculum Guide, children's developmental and learning characteristics, covers six different learning areas, including "Physical Fitness and Health", "Language", "Early Childhood Mathematics", "Nature and Living", "Self and Society", and, "Arts and Creativity "to ensure children's whole-person development in the domains of ethics, intellect, physique, social skills and aesthetics.



Teach children to know the truth of Christ, so that children receive the seeds of the gospel from an early age. According to the developmental characteristics, interests and abilities of children, we provide a variety of appropriate courses and activities, so that children can learn happily in a caring environment, develop their personal potential, cultivate their ability to learn independently from an early age, and build selfconfidence.



Teachers in this kindergarten have been strictly selected, and they are all registered child care workers of the Social Welfare Department and qualified kindergarten teachers registered by the Education Bureau. Government-recognized Higher Diploma and Bachelor's Degree in Early Childhood Education. We have professional English teachers and Putonghua teachers to expose children to different languages. There are also social workers in our kindergarten to support parents.





Quota 128 (provide 6 student places in Integrated Services)



Occasional Child Care Service

Service quota: 1 \$64 for a full-day session, \$32 for a half-day session, \$16 for a two-hour session, \$6.5 for meal charge

Extended Hours Service

To provide extended hours of child care services for children to meet the social needs of families and

working parents Service quota: 6 Monday to Friday : 6 p.m to 7 p.m Fee - \$13/ hour (with dinner)





K1-K3 (aged 3-6)

(aged 1 or above can register an application)

Service Hours

Monday to Friday : 8:00 a.m to 6:00 p.m

8:00 a.m to 1:00 p.m

Saturday :

2025-2026 Monthly Fee

Under joining the Kindergarten and Child Care Centre Fee Remission Scheme, the fees of 23-24 school year (Aug to July) are as follows

AGED	Fee	Meal	total	
2-3 Nursery	\$ 1915	\$ 450	\$ 2365	
3-6 Kindergarten	\$ 345	\$ 320	\$ 665	



We have activity room, music room, 🦄 classrooms and library.

🛸 Admission 🥳

The admission form is available for the whole year. The child to apply must be at least 1 year old. Parents can download the form from school website or obtain from school in person.

- Submit the application from in person / by post (together with the documents required)
- Photocopy of your child's birth certificate and immunization record
- A recent photo and
- 4 self-addressed envelopes (with stamps)
- HK \$40 of the Application fee to be collected on interview and is non-refundable no matter the application is successful or not.
- Application numbers will be sent to parents within 2 weeks.

